



MasterChef

惠康 wellcome

獨家換購 • EXCLUSIVE REDEMPTION

廚神愛新鮮

8款專業助手，保存、處理新鮮食材更妥貼！

笑住儲
免費 Free



*指定產品除外
*Selected products are excluded



「頂級廚師」 廚具系列

儲笑印，齊齊做廚神！
Collect Happy Stamps to redeem your
MasterChef Serveware and Storage Collection

指定產品於土耳其製造*
Selected products are made in Turkey
*唯攪拌碗於中國製造
*Mixing Bowls are made in China

圖片只供參考
Photos are for reference only

著名烹飪競技節目MasterChef品牌，上年首度於惠康推出「頂級廚師」廚具系列，廣獲好評。今年MasterChef載譽歸來，新推出一套8件的保鮮及料理用具，由細節到選料，全面秉承MasterChef精益求精的煮食哲學，是廚房必備的專業好幫手。

Due to the overwhelming popularity at its debut, the renowned MasterChef collection now returns to Wellcome with a new series of serveware and storage sets! With thoughtful details and top-notch materials, the Collection continues MasterChef's tradition of excellence, perfectly serving as your professional kitchen

0.5公升量杯
0.5L Measuring Jug



60 笑印
免費換領

For Free Redemption
或 or

30 笑印 + \$39.9
換購 To Redeem
標準價 Standard price : \$200

- 採用高耐強化玻璃，可盛載冷熱液體
- 可安心放入微波爐，快速加熱醬汁或湯
- Durable tempered glass makes it suitable for measuring hot and cold liquid
- Safe to use in microwave for quickly heating sauces and soups

22 厘米正方形貯存盒連蓋
22 cm Square Dish with Lid

80 笑印
免費換領

For Free Redemption
或 or

40 笑印 + \$49.9
換購 To Redeem
標準價 Standard price : \$330



34x19 厘米長方形貯存盒連蓋
34x19 cm Rectangular Dish with Lid

90 笑印
免費換領

For Free Redemption
或 or

45 笑印 + \$59.9
換購 To Redeem
標準價 Standard price : \$350



2.2 公升圓形焗盤
2.2L Round Casserole



90 笑印
免費換領

For Free Redemption
或 or

45 笑印 + \$59.9
換購 To Redeem
標準價 Standard price : \$350

- 採用硼矽玻璃，適用於微波爐、焗爐、冰箱及洗碗碟機
- 玻璃蓋有助鎖住食材水份及鮮味，並讓你輕鬆檢視烹調進度
- Borosilicate glass can be used in microwaves, ovens, freezers & dishwashers
- Glass lid seals in moisture and flavour, and allows you to keep an eye on your cooking

28 厘米正方形貯存盒連蓋
28 cm Square Dish with Lid

100 笑印
免費換領

For Free Redemption
或 or

50 笑印 + \$69.9
換購 To Redeem
標準價 Standard price : \$380



40x25 厘米長方形貯存盒連蓋
40x25 cm Rectangular Dish with Lid

110 笑印
免費換領

For Free Redemption
或 or

55 笑印 + \$74.9
換購 To Redeem
標準價 Standard price : \$400



1.5公升攪拌碗連蓋
1.5L Mixing Bowl with Lid

120 笑印
免費換領

For Free Redemption
或 or

60 笑印 + \$79.9
換購 To Redeem
標準價 Standard price : \$400



5公升攪拌碗連蓋
5L Mixing Bowl with Lid

200 笑印
免費換領

For Free Redemption
或 or

100 笑印 + \$139.9
換購 To Redeem
標準價 Standard price : \$700



- 採用硼矽玻璃，可承受-4°C至300°C高溫，加熱後能安心立即放進冰箱。適用於微波爐、焗爐*、冰箱及洗碗碟機(*盒蓋除外)
- 設有密實蓋，更有效保存或儲存食材
- Borosilicate glass can withstand temperature from -4°C to 300°C, makes the dish safe to use in freezer even after reheated. Can be used in microwaves, ovens*, freezers & dishwashers (*Lids not for oven use)
- Lid keeps and stores your food securely

- 破質底部有效防滑，攪拌時不易移位
- 耐碗蓋適用於覆蓋及保存食材
- 特設碗嘴，方便倒出液體，連同碗身的容量刻度，處理食材萬無一失

- Non-slip silicone base prevents movement while mixing
- Includes plastic lids that are ideal for covering or storing contents
- Pouring lip and measuring guide provide greatest peace of mind

購物滿 \$60 即送 笑印 1 個
Every \$60 purchase gets 1 Happy Stamp

星期六、日購物滿 \$350 即享雙倍 笑印
Earn Double Happy Stamps for purchases of \$350 or above on Saturday and Sunday

買「笑印精選」產品多送額外笑印
Purchase Bonus Buy Item(s) and get Extra Happy Stamp(s)



客戶服務熱線: 2369 2226 | 辦公時間: 星期一至五 上午9時至下午6時
Enquiry Hotline: 2369 2226 | Office Hours: Mon to Fri 9:00 a.m. to 6:00 p.m.

「頂級廚師」廚具系列笑印派發日期由2016年12月17日至2017年3月30日。
所有「頂級廚師」廚具系列須於2017年4月13日或之前換領/換購。

Happy Stamps of "MasterChef Serveware and Storage Collection" will be available from 17 Dec 2016 to 30 Mar 2017. All redemptions or purchases of "MasterChef Serveware and Storage Collection" must be completed on or before 13 Apr 2017.

*TCC保證以上產品可由換購/購買當天起計之5年保養(攪拌碗除外)。攪拌碗設2年保養。請保留收據正本以作保養之用。
*TCC guarantees all products (mixing bowls excluded) with a 5-year warranty from the date of redemption/purchase, mixing bowl with 2-year warranty only. Please retain receipt for warranty purpose.

MasterChef and the M Siwi Logo are trademarks of Shine TV Limited and its related entities, and are used under license by: TCC Global N.V., World Trade Center Amsterdam, Zuidplein 84, 1077 XV Amsterdam, The Netherlands.

The Dairy Farm Company, Limited
牛奶有限公司

1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28
29	30	31	32	33	34	35
36	37	38	39	40	41	42
43	44	45	46	47	48	49
50	51	52	53	54	55	56
57	58	59	60	61	62	63
64	65	66	67	68	69	70
71	72	73	74	75	76	77
78	79	80	81	82	83	84
85	86	87	88	89	90	91
92	93	94	95	96	97	98
99	100	101	102	103	104	105
106	107	108	109	110	111	112

113	114	115	116	117	118	119
120	121	122	123	124	125	126
127	128	129	130	131	132	133
134	135	136	137	138	139	140
141	142	143	144	145	146	147
148	149	150	151	152	153	154
155	156	157	158	159	160	161
162	163	164	165	166	167	168
169	170	171	172	173	174	175
176	177	178	179	180	181	182
183	184	185	186	187	188	189
190	191	192	193	194	195	196
197	198	199	200			

60個笑印免費換領
0.5公升量杯
60

80個笑印免費換領
22 厘米正方形貯存盒連蓋
80

90個笑印免費換領
34x19 厘米長方形貯存盒連蓋
或
22 公升圓形保溫
90

120個笑印免費換領
1.5公升攪拌碗連蓋
120

200個笑印免費換領
5公升攪拌碗連蓋
200

100個笑印免費換領
28 厘米正方形貯存盒連蓋
100

110個笑印免費換領
40x25 厘米長方形貯存盒連蓋
110

條款及細則

• 顧客需將指定笑印數量並親自貼於宣傳單張可免費換領/換購「頂級廚師」廚具系列產品。換購/購買「頂級廚師」廚具系列滿\$60可獲笑印一個、\$120可獲兩個，如此類推。• 每次購買指定數量之「笑印精選」貨品獲額外笑印，額外笑印之數量按推廣而定，並須購物滿\$60。• 塑膠購物袋收費不計算為購物金額。• 「雙倍笑印」優惠適用於星期六及星期日並須購物滿\$350。• 「雙倍笑印」優惠不適用於購買「笑印精選」貨品所得的額外笑印，所得笑印數目，將會以折扣後或及使用現金折扣後之消費金額計算。• 購買惠康禮券及增值入賬通，均不獲派笑印。• 笑印影印本恕不接受。• 使用「惠康為您送」之顧客，同樣可獲笑印，所有換領/換購手續，須於惠康分店辦理。• 過去推廣活動之印花或笑印將不適用於「頂級廚師」廚具系列換購活動。• 所有已換領/換購「頂級廚師」廚具系列之笑印將不可退回。• 「頂級廚師」廚具系列數量有限，換/售完即止。• 產品一經換領/換購/購買，不可更換或退款。• 貨品銷售如需退貨或更換，笑印須一併退回。• 攪拌碗於中國製造並附有2年保養，其他產品則於土耳其製造並附有5年保養。• 產品保養範圍包括產品於生產過程中造成的缺陷或損壞，並不包括任何產品在正常使用下之損耗、自然老化，或因意外、誤用、濫用或作商業用途而導致的損毀。• 任何第三者權益將不可按〈合約〉(第三者權益)條例強制執行。如有任何爭議，惠康保留最終決定權。

Terms & Conditions:

• Customers need to stick the required number of Happy Stamp on promotion leaflet to redeem or purchase the "MasterChef Sereware and Storage Collection". • For purchasing the "MasterChef Sereware and Storage Collection" at the special redemption price or the standard price, 1 Happy Stamp for every \$60 spent, 2 Happy Stamps for every \$120 spent, and so on will be given. • For purchase of \$60 or above per receipt, extra Happy Stamp(s) will be given upon purchases of the designated amount of Bonus Buy Item(s). • The number of extra Happy Stamps given depends on the promotion details. • The Plastic Shopping Bag Charging is excluded from the spending requirement. • "Double Stamps" will be given with Saturday and Sunday purchases of \$350 or above. • "Double Stamps" is not applicable to the extra stamps received from purchasing Bonus Buy Items. • The number of Happy Stamps given will be based on the transaction amount after discount and/or after cash payment discount. • No Happy Stamp will be given for the purchase of Wellcome gift vouchers or Octopus Card top-ups. • Photocopies of Happy Stamps will not be accepted. • Happy Stamps will also be given to Wellcome Deliveries customers. All redemptions or purchases must be undertaken in person at a Wellcome store. • Stamps from previous promotions are not applicable to the "MasterChef Sereware and Storage Collection" redemption programme. • Happy Stamps that have been used for the redemption of the "MasterChef Sereware and Storage Collection" will not be returned to customers. • Quantities of the "MasterChef Sereware and Storage Collection" are limited and the offer is valid while stocks last. • No related product change will be allowed after "MasterChef Sereware and Storage Collection" redemption purchase. • In the event of product refunds, Happy Stamps must be returned to Wellcome. • Mixing bowls are made in China with 2-year warranty and other products are made in Turkey with 5-year warranty. • The warranty covers manufacturing or workmanship defects while excluding physical damage or deterioration caused during normal use. Furthermore, the warranty shall not apply if the product (a) is damaged by accident, unreasonable use or over use, or (b) used for commercial purposes. • No third party right shall be enforceable under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance. • In case of dispute, the decision of Wellcome is final and binding.